



Protokoll SOF Styrelsemöte 7

Datum: 2024-06-18 Via Teams

Närvarande: Camilla Pettersson, Patricia Eklöv, Tobias Hinton, Vendela Santén, Fredrik Jönsson, Mattias Henricsson, Mikaela Lassarp, Nils Brandén, Anna-Karin Elf

Frånvarande: Peter Åkesson, Jon Arnell

1. Mötet öppnades
2. Camilla valdes till ordförande, Anna-Karin valdes till sekreterare
3. Fredrik och Mattias valdes till justerare
4. Agendan godkändes
5. Reflektion rikskval 2024. Frågor som diskuterades: Ska vi öppna upp för att kunna anmäla sig till endast ett kval? Ska vi utöka antal seglingar/tillfällen för att få rättvisare förhållanden? I.s.f ett kval på hösten – åldersaspekten, som är svår att komma runt. Inget beslut men detta får diskuteras vidare.
6. Rikskval 2025: Datum blir sannolikt 2-4/5 samt 17-18/5. Två arrangörer är intresserade, Tobias jobbar vidare med dessa. Vi ska gå ut med ytterligare förfrågan.
7. Tobias presenterade kort nya riktlinjer lagsegling för att ta hänsyn till färre lag. Diskussion kring att bjuda in seglare från Norden. Lagformen försvårar dock för detta. Vi kom fram till att vi är positiva generellt till att ha med utländska seglare på regattorna, men i nuläget inte aktivt jobba med detta.
8. Vi ser tendens till minskat deltagande på regionsmästerskap. Återgå till 100% obligatoriskt? Erfarenheten är dock att det blir många dispenser! Minska till ett tillfälle? Vi har inför i år gjort ett annat upplägg med fler regattor. Diskussion kring olika upplägg. Inget beslut, fortsatt diskussion vid kommande möte.
9. Projekt "film-snuttar". Påbörjat av Mikaela. Vidare diskussion och rapport vid nästa möte.
10. Sponsorpaket. Bordlades till nästa möte.
11. Policy utlandsregattor. Bordlades till nästa möte.
12. Övriga frågor (diskuterades mellan andra punkter under mötet)
 - a. Få deltagare på regionläger region 5: Fel tidpunkt? För dyrt? Generellt mycket fokus på kvalen, sen går aktiviteten ner i klubbarna.

- b. Ses ibland tendens till "osunt" engagemang med prestationskrav från föräldrar. Hur kan man stävja detta? Diskussion kring att lyfta fram tränarnas roll - skapa ett tränarforum för att utbyta erfarenheter. Påbörja värdegrundsarbete? Förslag att kontakta SSF för att få hjälp.
- c. Schysst seglat-priset. Annonsering/motivering via Google forms? Mikaela och Tobias spånar vidare. Ekonomi – stöttning från SSF? Vendela och Mattias stämmer av vilken budget vi har.

13. Mötet avslutades

14. Tid för nästa möte: tisdag 13/8

Protokollförare	Justeras	Justeras
		
Anna-Karin Elf	Fredrik Jönsson	Mattias Henricsson